
26.08.2024 року 

Протокол № 39 
Конференції Громадської організації 
«Шкільна родина - оберіг дитини» 

м. Чернівці 

Присутні: члени організації, 267 чоловік. 
Голова конференції: О.Б. Цинта 
Секретар: С.В. Кравців 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
1. Звіт голови організації про роботу за II квартал 2024 року. 
2. Головні напрямки роботи ГО «Шкільна родина - оберіг дитини» у III - IV кварталах 2024 
році. 
3. Виступ директора Чернівецької гімназії №9 Г.В. Фурдиги. Звіт за 2023-2024 н.р. 
4. Виступ заступника директора з НВР Дубини Л.М. «Основні підсумки діяльності 
педагогічного колективу гімназії №9 за 2023-2024 н.р.» 
5. Виступ заступника директора з BP JI.B. Петрушко . 
6. Виступ психолога школи В.Д. Якименко . 

Слухали: по першому питанню О.Б. Цинту, яка прозвітувала про роботу ГО 
«Шкільна родина - оберіг дитини» за II квартал 2024 року. 

За другий квартал 2024 року було зібрано 33 890,00 гривень членських внесків. Для 
забезпечення життєдіяльності школи та проведення ремонтних робіт було витрачено 
36 443 грн. 85 коп. 

Зібрані кошти були спрямовані на розвиток шкільного середовища, покращення умов 
перебування школярів у навчальному закладі. 

Вирішили: роботу ГО «Шкільна родина - оберіг дитини» вважати задовільною. 
Проголосували одноголосно. 

Слухали по другому питанню голову ГО «Шкільна родина - оберіг дитини» 
О.Б. Цинту, яка охарактеризувала основні напрямки роботи організації у 2024 році. 

Вирішили: продовжувати роботу по захисту законних прав та інтересів членів 
організації, сприяти подальшому культурному розвитку дітей, сприяти формуванню 
розгалуженої системи культурного розвитку дитини. 

Проголосували одноголосно. 

Слухали по третьому питанню директора Чернівецької гімназії №9 
Г.В.Фурдигу про діяльність закладу за 2023-2024 н.р. 

Вирішили: роботу директора вважати задовільною. 
Проголосували одноголосно. 

Слухали: по четвертому питанню Л.М. Дубину 
Вирішили: діяльність педагогічного колективу гімназії №9 за 2023-2024 н.р. вважати 

задовільною. 
Проголосували одноголосно. 
Слухали: по п'ятому і шостому питанню JI.B. Петрушко та В.Д. Якименко. 
Вирішили: роботу по формуванню особистості школярів вважати задовільною. 
Проголосували одноголосно. 

Головуюча Конференції W ' О.Б. Цинта 

Секретар Конференції С.В. Кравців 


